

If you cannot view this email, please click [here](#).  
如未能清楚閱讀本電郵內容請[按此](#)瀏覽

## 瑞信認股證/牛熊證

2022年7月11日 熱線: 2101 7888

本結構性產品並無抵押品 網址: [cswarrants.com](#)

如欲更新電郵地址  
請按此  
以電郵方式遞交

CREDIT SUISSE  
瑞信

異動股資訊 | 牛熊證搜尋器 | 認股證搜尋器

Chartbeat  
瑞信  
數據分析

立即下載  
Google Play

App Store  
下載

### 恒指牛熊證街貨

牛佔65%	熊佔35%
牛證流出 3,807萬元	熊證流入 2,263萬元

[詳情](#)

### 好淡倉資金流

個股資金流入第一位

阿里9988 升3.7%  
淡倉流入786萬

[詳情](#)

### 北水 港 港股通資金流

北水資金買入

第一位 吉利0175 (滬)	第二位 李寧2331 (深)
----------------------	----------------------

[詳情](#)

恒指21,725.78點 升0.38% 成交金額1,059億 較上日減62億  
10天平均線: 21,886.37 20天平均線: 21,551.99 50天平均線: 20,987.56

[恒指走勢圖 >](#)

## 睇片雷神Ivan對談《熊反彈還是牛一可期?》

踏入下半年，港股表現回穩，但俄烏局勢未解決，而歐洲第三季能源緊缺可能拖累生產，市場憂慮經濟衰退風險增加。面對外圍風雨飄搖環境，下半年港股可唔可以獨善其身？焦點內容：七一後行情 | 七月FOMC外圍走勢 | 油價見頂？有咩啟示 | 講座日期 2022年 7月7日 (四) 晚上8時正至9時正 | 主持: 小炒王梁心欣、雷神 | 嘉賓:何啟聰 Ivan..... [更多 >](#)



[瀏覽認股證教室](#) | [瀏覽牛熊證教室](#) | [瀏覽業績期專頁](#)

## 恒指受制22000點，或維持區間上落

走勢分析:

• 港股周五承接外圍股市高開，恒指早段一度逼近22000點。不過，大市高位缺乏承接，成交金額略降，市場觀望美國周五晚公佈的非農新增職位數據，或對美國在加息啟動後，勞工市場情況及經濟活動的降溫速度有啟示。短...[更多 >>](#)

策略概要:

• 恒指上周連日低走後見承接，即市跌幅收窄，惟高位近22000點則見阻力，板塊個別發展，未見明確方向。市場周中一度擔心歐洲經濟加速放緩，商品價急跌。外圍市場氣氛較弱，惟內地接連推出振經濟措施支撐港股氣氛。...[更多 >>](#)

57965 收回價: 21,550點  
恒指(牛證) 槓桿比率: -  
兌換比率: 10,000

57973 收回價: 21,400點  
恒指(牛證) 槓桿比率: -  
兌換比率: 10,000

57976 收回價: 21,950點  
恒指(熊證) 槓桿比率: -  
兌換比率: 12,000

57978 收回價: 22,050點  
恒指(熊證) 槓桿比率: -  
兌換比率: 12,000

[搜尋恒指牛熊證 >](#)

## 科技股個別發展，騰訊弱阿里跑贏

走勢分析:

• 科技股個別發展，阿里(9988)跑贏大市，突破120元的重要技術阻力位後未見太大獲利回吐；相反，遭南非大股東減持的騰訊(0700)，股價高開後無以為繼，即市曾轉跌，在350元附近爭持，終報升1元。技術...[更多 >>](#)

策略概要:

• 阿里(9988)強騰訊(0700)弱，投資者或可考慮候低部署強勢股的好倉；同時高部署弱勢股的淡倉。不過，輪證市場資金則以逆勢部署為主，騰訊走弱下，資金仍持續流入其好倉，投資者望反彈宜儘量選擇行使價相...[更多 >>](#)

17445 行使價: 155.1元  
阿里(認購) 實際槓桿: 4.71倍  
到期日: 2022-12-19

12437 行使價: 420.2元  
騰訊(認購) 實際槓桿: 10.21倍  
到期日: 2022-09-22

[搜尋個股牛熊證 >](#) | [搜尋個股認股證 >](#)

## 車股先升後回，比亞較多資金捧場

走勢分析:

• 比亞迪(1211)周五高開後回吐，與一眾車股同現高開低走走勢，剛好與上日走勢相反。資金周五在汽車股板塊中，較多選擇比亞迪的好倉作候低部署。技術上，比亞迪股價近日沿十天線爬升，多次下試20天線時即現單日...[更多 >>](#)

策略概要:

• 汽車股續憧憬受惠國策，但近日累積升幅較大，股價在高位波動幅度擴大，投資者如看好，宜候低部署。比亞迪方面，可留意近20天線約310元的支持；吉利則可考慮以20天線約16.4元作參考。

19743 行使價: 428.88元  
比亞(認購) 實際槓桿: 5.02倍  
到期日: 2023-01-03

19357 行使價: 23.28元  
吉利(認購) 實際槓桿: 3.90倍  
到期日: 2023-02-28

[搜尋個股牛熊證 >](#) | [搜尋個股認股證 >](#)

## 異動股份焦點

### 復星醫藥(2196)

• 異動股排行第1位，共3個異動股訊號。

### 石藥集團(1093)

• 異動股排行第4位，共2個異動股訊號。

### 金風科技(2208)

• 異動股排行第5位，共2個異動股訊號。

12410 行使價: 36.88元  
復醫(認購) 實際槓桿: 5.61倍  
到期日: 2022-09-16

18516 行使價: 9.01元  
石藥(認購) 實際槓桿: 3.53倍  
到期日: 2023-03-24

17646 行使價: 15.88元  
金風(認購) 實際槓桿: 4.44倍  
到期日: 2022-10-11

[更多異動股資訊 >](#)

欲了解更多有關瑞信認股證的資料，請瀏覽我們的[網站](#)或致電2101 7888。  
For further information on our warrants, please visit our [website](#) or call 2101 7888.

免責聲明: 上述資料由瑞信信貸(香港)有限公司提供，本文內容僅供參考，並不構成要約、建議或促使任何人提出買賣或認購任何證券。結構性產品價格可急升或急跌，投資者或會蒙受全盤損失。本產品並無抵押品。如發行人無力償債或違約，投資者可能無法收回部份或全部應收款項。牛熊證備有強制贖回機制而可能被提早終止，屆時(i)N類牛熊證投資者將不獲發任何金額；而(ii)R類牛熊證之剩餘價值可能為零。有關恒生指數，恒生中國企業指數或恒生科技指數的免責聲明，請參閱上市文件。過往表現並不反映將來表現。投資前，投資者應瞭解風險，並諮詢專業顧問及查閱有關上市文件。瑞信之聯屬公司Credit Suisse Securities (Hong Kong) Limited為結構性產品之流通量提供者，亦可能是唯一報價者，本文任何內容概不構成投資、法律、會計或稅務意見，並無聲明任何投資或策略適合或符合閣下的個別情況。結構性產品交投量並不是結構性產品表現的指標，投資者不應僅依賴交投量歷史高位數據以釐定結構性產品日後的表現。

Disclaimer: The above information is provided by Credit Suisse (Hong Kong) Limited for reference purposes only and does not constitute any advice, invitation, offer to acquire, solicitation to purchase or sell or subscribe any structured products or other securities. The price of the structured products may fall in value as rapidly as it may rise and investors may sustain a total loss of their investment at maturity or before then. The structured products are non-collateralised products. If the Issuer is insolvent or defaults, investors may not recover part or all of the amount due. CBBs have a mandatory call feature and may be terminated early, in such case, (i) an investor of category N CBBs will not receive any cash payment; (ii) the residual value for category R CBBs may be zero. Disclaimer in relation to the use of Hang Seng Index, Hang Seng China Enterprises Index and Hang Seng TECH Index can be found in the listing document. Past performance of the structured products should not be taken as an indication or guarantee of future performance. Before making any investment, investors should understand all the risks involved and consult their own independent professional advisors. Investors should carefully review the Base Listing Document, Addendum (if any) and the relevant Supplemental Listing Documents. Credit Suisse Securities (Hong Kong) Limited is an affiliate of Credit Suisse AG and may be the only liquidity provider for the Structured Products. The content herein shall not constitute any investment, legal, accounting or tax advice. No representation, express or implied is made that any investment or strategy is suitable regarding any individual circumstances. Turnover of structured products trading is not indicative of the performance of the structured products, and investors must not solely rely on historic high turnover data to determine the future performance of a structured product.

個人資料之收集及用途  
閣下個人資料之收集為自願性質，閣下可自行決定提供閣下個人資料與否。閣下向我方提供個人資料後，即已確認閣下不是以下司法管轄地之公民或居住于該等司法管轄地：新加坡、澳洲、南韓或台灣。瑞信信貸(香港)有限公司、Credit Suisse Group AG及其關聯機構(“瑞信”或“我方”)將把閣下之個人資料(包括閣下之姓名及聯絡資訊如地址、電郵地址及電話號碼)用作宣傳及推廣瑞信之投資產品、講座及會議或服務之用途。瑞信亦可能把閣下的個人資料用作資料分析、用作符合監管機構之命令或要求，以及有關閣下可能參與的任何我方推廣活動。閣下的個人資料亦可能轉移予瑞信各自之服務供應商(如活動舉辦團體、宣傳推廣公司及資訊科技服務公司)作為上述目的之用途(包括代表瑞信宣傳產品、服務及上述活動)。但如果沒有閣下的同意，瑞信不能把閣下之個人資料移轉或用作上述宣傳目的之用途。請閣下詳閱瑞信於其香港結構性產品網站[www.cswarrants.com](#)上的“私隱政策”並明白閣下根據香港個人資料(私隱)條例所擁有的權利。閣下在此同意我方將閣下個人資料以作上述目的之用途後，閣下仍可隨時致電瑞信認股證熱線(852) 2101 7888或發電郵致 [list.lib-warrants-data-protection-officer-hongkong@credit-suisse.com](#) 聯絡我方以免費取消閣下已提供之同意。若閣下：(i) 對瑞信收集及使用閣下個人資料有任何疑問；(ii) 希望行使閣下可能擁有的對個人資料之任何權利(包括但不限於查閱、更改或刪除閣下提供的個人資料)；或(iii) 希望對閣下個人資料的使用提出投訴，請按上述電話號碼或電郵地址聯繫我方。如不欲繼續收取有關瑞信認股證資料，請按[取消接收](#)，閣下的要求將被處理，如果閣下取消接收，或以其他方式表達閣下不願意接收由我們發出有關以上目的之推廣資料，我們需要停止向閣下發出此類推廣資料(而不收費)。

Collection and Use of Personal Data  
The collection of your personal data is voluntary, you can decide whether or not to provide your personal data. By submitting your personal data to us you confirm that you are not a citizen of, or domiciled in, the following jurisdictions: Singapore, Australia, South Korea or Taiwan. Credit Suisse (Hong Kong) Limited, Credit Suisse Group AG and their respective affiliated companies (“CS”, “we”, “us”, “our”) may use your personal data (including your name and contact details, such as address, email address and telephone number) to market and promote our investment products, seminars, conferences and services to you. CS may also use your personal data to perform statistical analysis, in connection with compliance with any order or request of a regulatory body and in connection with any of our promotions that you may enter. Your personal data may also be transferred to our third party service providers (e.g. event organisers, marketing companies and IT services providers) for the abovementioned purposes (including marketing the products, services and events specified above on behalf of Credit Suisse). However we cannot use or transfer your personal data for the abovementioned marketing purposes without your consent. You should refer to the privacy policy on our Hong Kong structured products website [www.cswarrants.com](#) and understand your rights under the Personal Data (Privacy) Ordinance in Hong Kong. Even if you have given your consent to us to use your personal data for the abovementioned purposes, you may withdraw your consent at any time free of charge, by contacting us through calling our CS warrants hotline 852 2101 7888 or sending an email to this email address: [list.lib-warrants-data-protection-officer-hongkong@credit-suisse.com](#). If you: (i) have any questions about the way we collect and use your personal data; (ii) wish to exercise any rights you may have in respect of your personal data (including without limitation requesting access to or correction or deletion of your personal data); or (iii) wish to make a complaint in relation to the use of your personal data, please contact us at the phone number or email address specified above. If you wish to unsubscribe, you may click [unsubscribe](#) and your request will be handled by us. If you unsubscribe or otherwise indicate that you do not wish to receive the above direct marketing materials from us, we are required to cease sending such materials to you (at no cost to you).